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Aanwezig:				
Bewoners:	Mieke	Haggenburg,	Stefan	Driessen,	Mary	Driessen,	Ellie	Jordans,		Marieke	Smeets,	
Nicole	Pakker,		Edwin	Kokx,	Bert	Smolders	,	Peter	de	Laat,	Pieter	de	Raaf,	Nadia	de	Bruin,	Filip	de	
Bruin,	Kees	Heemskerk	(voorzitter	)	.	
Divers:	Wim	Smeets,	Brahim	Settout,	Benthe	van	der	Vleuten.	
Gemeente:	Riekje	Bosch,	Jasper	Maas,		Angelique	Breukel	-	Salemans	
Politie:	Bas	van	Boxtel	
BWWB:	Marij	Sonnevijlle.	
Buurtkrant:	Alfred	Heeroma.	

Afwezig	met	kennisgeving:	 	
Bewoners:	 Ben	 en	 Jeanne	 van	der	Kallen,	 Klara	Kappetijn,	 Liesbeth	 van	Malsen	 (werkzaam	 in		
Boschveld),	Sjef	Opstraat.	
Gemeente	:	Elly	van	den	Hombergh,	Hamid	Azimi	
Juvans:	Mohammed	Cherabi	
BrabantWonen:	Edith	van	Venrooy.	
BWWB:	Rob	Verschuur,	Heleen	Blankert.	
EGP	Den	Bosch	(Parousia):		Peter	Verweij		
Zayaz	

1. Opening	en	mededelingen.	
Kees	Heemskerk	opent	vergadering	om	19.30	uur	met	de		mededeling	dat	er	veel	mensen	met	
kennisgeving	afwezig	zijn.	Hij	geeft	het	woord	aan	Benthe	van	der	Vleuten,	die	zichzelf	als	
nieuwe	wijkwerker	van	Divers	in	West	voorstelt.	

2. Goedkeuring verslag 18 januari 2016 
Ter	verduidelijking	van	de	functies	bij	de	gemeente:	

• Hamid	Azimi	is	contactpersoon	realisatie	projecten	in	de	openbare	ruimte	(zoals	
nieuwbouw	en	aanleg/verbetering		nieuwe	straten)	

• Jasper	Maas	is	verantwoordelijk	voor	onderhoud	van	de	openbare	ruimte	(zoals	
groenonderhoud,	straatmeubilair	opknappen	enzovoort)	

• Jan	Buitink	is	verantwoordelijk	voor	het	algemeen	overzicht	(zoals	planning).	

	 	 Actielijst	
• Het	hondenuitrenveld	staat	in	het	plan	gepland	bij	de	Oude	Vlijmenseweg,	waar	het	
parkeerterrein	van	voormalige	Afvalstoffendienst	ligt.	Het	is	niet	duidelijk	wanneer	dit	
wordt	aangelegd.	Als	dat	is	na	de	nieuwbouw,	zou	dat	pas	eind	2017	zijn.	In	de	zienswijzen	
van	het	OBB	zijn	ook	alternatieve	locaties	opgenomen	onder	andere		een	deel	van	het	
voormalige	hondenuitrenveld	tussen	Parallelweg	en	Nelson	Mandela-laan.	De	gemeente	
moet	hierop	nog	met	een	antwoord	komen.	Punt	blijft	staan.		

	 	 Volglijst:	
• Ondersteuning	bewonerscommissies.	Voor	een	aanstaande	renovatie	in	het	

Stationskwartier	is	er	geen	bewonerscomité	gevormd.	De	bewoners	die	zich	aanvankelijk	
hadden	aangemeld	hebben	zich	teruggetrokken.	Mogelijk	speelt	daarbij	een	rol	dat	Zayaz	
verlangt	dat	een	ondersteuning	van	het	comité	van	minimaal	50%	van	de	bewoners	is.	De	
HBV	Zayaz	wil	dit	nu	op	zich	nemen,	maar	het	OBB	is	daar	geen	voorstander	van.	Er	is	nu	
een	enquête	van	Zayaz.	Aanvang	van	het	project	is	onbekend	en	er	is	nu	leegstand.		

• Gelden	speelvoorziening	zijn	ingevuld;	voor	2016	komt	er	een	nieuw	budget.	Punt	wordt	
aangepast	

3.(Knelpunten)	Parkeren	in	Boschveld;	nu	en	in	nabije	toekomst	
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Bij	dit	agendapunt	hoort	een	aparte	notitie.	
BBS:	er	zijn	te	weinig	parkeerplaatsen.	Nu	zijn	er	10	(waarvan	1	invalide)	+	20	tijdelijke	
parkeerplaatsen.	Bij	werkzaamheden	(bouw	CPO-project/	nieuwbouw	Paardskerkhofweg)	
zullen	die	tijdelijke	parkeerplaatsen	verdwijnen.	Er	wordt	nu	ook	geparkeerd	op	het	terrein	van	
het	voormalige	Overpad.		
Oplossing	Angelique	Breukel:	‘Overpad’	toevoegen	aan	vergunning	gebied.	Dit	regelen	kan	wel	
enkele	weken	duren,	omdat	het	idee	pas	afgelopen	vrijdag	op	tafel	kwam.	Bij	het	doortrekken	
van	de	Zernikestraat	zijn	er	ook	mogelijkheden	voor	extra	parkeerplekken.	Er	zijn	echter	weinig	
kaartjes	bij	BBS.	Dit	is	vreemd,	want	bij	de	gemeente	is	er	geen	achterstand	bij	het	leveren	van	
de	kaartjes,	mits	op	tijd	aangevraagd.	Kees	Heemskerk	merkt	op	dat	hij	rekeningen	krijgt	voor	
door	de	voormalige	wijkwinkel	aangevraagde	kaartjes,	terwijl	die	niet	aangevraagd	zijn.	

Uitrijden	vanuit	van	Coehoornplein	naar		Celsiusstraat	is	erg	krap.	Vooral	vrachtwagens	die	
winkels	bevoorraden		hebben	volgens	Bert	Smolders	problemen	bij	uitrijden.	Kees	Heemskerk	
heeft	meermalen	voorgesteld	het	ijzeren	hek	voor	de	uitgang	van	de	school	weg	te	halen;	dan	
wordt	de	draaicirkel	groter.		

Er	is	nu	tekort	aan	parkeerplaatsen	bij	Veemarktkwartier.	Er	zijn	verschillende	voorstellen	
vanuit	de	wijk	sinds	juli	gedaan,	onder	andere	compenseren	aan	oude	Parallelweg	en	dat	wordt	
uitgevoerd.	Vraag	is	wanneer,	er	is	geen	duidelijkheid	over	de	voorstellen.		

Gedrag	bewoners:	Er	wordt	‘misbruik	gemaakt’	van	blauwe	schrijf	(doordraaien),	maar	
handhaven	kan	alleen	bij	betrappen	op	heterdaad	(wat	erg	lastig	is).		

Signatuur:	bij	woningen	zit	een	inpandige	parkeerplaats,	dus	bij	1	woning	is	1	plek	voor	een	
auto;	hiervoor	is	geen	vergunning	nodig.	Enkele	huurders	verhuren	deze	parkeerplek	en	vragen	
dan	vergunning	aan	voor	de	openbare	weg,	omdat	dit	iinancieel	gunstiger	is.	Een	dergelijke	
vergunning	zou	niet	moeten	worden	gegeven	als	de	bewoner	maar	1	auto	heeft.	De	gemeente	
kan	het	lastig	controleren,	maar	wil	het	dit	wel	uitzoeken	als	gegevens	worden	aangeleverd.		

Gele	kaartjes:	Er	is	handel	in	de	kaartjes.	Het	is	lastig	te	bestrijden	Er	wordt	gestreefd	om	over	te	
gaan	naar	een	andere	systematiek,	maar	of	dit	gaat	helpen	is	niet	duidelijk.	

Op	sommige	plekken	is	bij	entree	wijk	niet	duidelijk	dat	het	gaat	om	parkeerzone	(zoals	
Zernikestraat).	2	borden	zijn	toegezegd,	maar	zijn	nog	niet	geplaatst.	Zernikestraat	wordt	
doorgetrokken	en	zal	komende	tijd	toch	beperkt	bereikbaar	zijn.	In	september	nieuwe	studenten	
waarschuwen	dat	hele	wijk	een	parkeerzone	is.		

Toekomstige	knelpunten:	Paardskerkhofweg.	Afgesloten	voor	3	weken.	Vrije	parkeerders	zullen	
elders	moeten	parkeren.	Die	zullen	zelf	een	oplossing	moeten	zoeken.	Er	zijn	volgens	
Stadstoezicht	genoeg	betaalde	plekken	in	de	buurt	(Paleiskwartier,	P&R).		
Bedrijven	die	terreinen	huren	(van	de	gemeente)	zouden	die	ook	voor	parkeren	kunnen	
gebruiken;	zou	ook	als	overloop	voor	bewoners	kunnen	dienen,	maar	dan	overleggen	met	
bedrijven	en	gemeente.		

Er	is	geen	norm	voor	parkeervergunningen,	er	wordt	door	Kees	Heemskerk	gevraagd	of	
inzichtelijk	gemaakt	kan	worden	hoeveel	vergunningen	er	zijn.	Voor	toekomst	bekijken	of	
Veemarktkwartier	qua	vergunningen	bij	Boschveld	getrokken	kan	worden	(een	vergunning	in	
het	Veemarktkwartier	is	nu	niet	geldig	voor	rest	Boschveld	vice	versa).		

Gemeente	wil	parkeren	digitaliseren	en	parkeren	op	kenteken	invoeren.	Bewoners	kunnen	
alleen	via	DigID	zaken	aanpassen.	Vignetten	zullen	dan	vervallen.		Bedoeling	is	dit	voor	de	zomer	
ingeregeld	te	hebben	voor	vergunning	parkeren.	Daarna	(eind	jaar)	ook	digitale	
bezoekersregeling	(dus	niet	meer	met	gele	kaartjes).	Dat	gaat	niet	via	parkeerpalen,	maar	via	
internet	of	telefoon.		
Wie	het	digitaal	niet	zelf	zaken	kan	regelen,	kan	dit	ook	bij	het	Stadskantoor	regelen.	Omdat	er	
ook	bewoners	zijn	die	digibeet	zijn,	is	er	wel	een	zorg	over	digitalisering.	
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4.Beheerplan	afdeling	Beheer	Openbare	Ruimte	
Voor	de	werkzaamheden	zijn	er	3	hoofdaannemers:	

• Biggelaar:	maaien,	hagen	knippen	en	poepzuigen	.	
• WeenerXL:	schoffelwerk	en	uitharken	vanaf	volgende	week;	6	beurten	per	jaar	met	3	keer	
uitharken.	Verder	verwijderen	ze	zwerfafval	en	zullen	ze	de	komende	tijd	lekke	
afvalbakken	vervangen.		

• Pennings:	vegen	op	beeld	in	straten	(VADO	doet	hoofdwegen)	

Bij	beschadiging	door	werkzaamheden	zal	aannemer	het	herstellen	
Er	komt	ook	een	veegwagen	als	er	zand/	zwerfafval	is.	Controle	zal	via	visuele	inspectie	
plaatsvinden.	Er	is	niveau	B	van	toepassing.	Ook	onkruid	verwijderen.		
Er	is	proefperiode	van	3	maanden,	daarna	boeteclausules.	Dit	moet	bijdragen	aan	schonere	wijk.	

5.Cijfers	Meldpunt	Openbare	Ruimte		
							Bij	dit	agendapunt	hoort	een	aparte	notitie	
Uit	de	cijfers	blijkt	dat	er	een	toename	is	van	zwerfafval/	illegale	stort,	ondanks	
schoonmaakactie.	Veel	stort	bij	tijdelijk	bewoning	zoals	Vlek	18.	Dit	zal	worden	besproken	in	het	
handhavingsoverleg.	Er	komen	extra	controles	met	extra	aandacht	voor	hotspots	

6.Cijfers	Wijkplein	Boschveld		
							Bij	dit	agenda	punt	hoort	een	aparte	notitie	
Meer	unieke	klanten.	Aantal	onderwerpen	ongeveer	gelijk.	Ten	opzichte	van	andere	wijken	
relatief	veel	klanten.	Sommigen	vinden	de	BBS	te	‘zichtbaar’	(in	vergelijking	met	de	oude	
Pastorie,	waar	voorheen	het	Wijkplein	zat)	en	komen	daarom	niet.	Er	is	wisselwerking	met	
Helftheuvel.		
De	7	spreekuurhouders	zijn	niet	meegenomen	in	cijfers.		
Positief,	ondanks	uitstroom	uit	wijk.	Ook	mensen	uit	‘t	Zand	en	Centrum	komen	naar	Wijkplein	
Boschveld.			

7.Nieuws	uit	projecten	en	werkgroepen.	
Groen	en	Spelen:	Afgelopen	vrijdag	is	met	Jasper	Maas	een	aantal	zaken	doorgesproken.	Vooral	
over	(verdwenen)	bomen.		Pleintjes	van	Musschenbroekstraat	en	’s-Gravesandestraat:	brieven	
aan	bewoners	over	aanpak	van	die	pleintjes	nog	niet	verstuurd.		

Boschveldtuin:	Er	zijn	veel	activiteiten	en	veel	voorbereidingen	voor	verhuizing.	Bomen	en	
struiken	moeten	worden	verplaatst.	Leerlingen	van	KW1c	komen	op	11	maart	in	kader	
community	week	werk	verrichten	(27	studenten).	Er	zijn	nog	weinig	aanmeldingen	voor	NLdoet	
(ondertussen	11	mensen)	
Website	van	Boschveldtuin	is	sinds	vandaag	gevuld.		

28	eengezinswoningen:	Bewonerscomité;	er	komt	een		evaluatie	over	proces.	Kees	Heemskerk	
laat	het	aihangen	van	deze	evaluatie	of	hij	zich	gaat	bemoeien	met	40	portiekilats.	Ook	rol	
Woonbond	komt	dan	ter	sprake.		

8.Rondvraag	en	sluiting	
In	de	Brabanthallen	komt	een	party	op	koningsdag.	Bewoners	zijn	niet	geın̈formeerd	en	moesten	
dit	in	de	krant	lezen.	Gaat	om	feesten	die	eerder	op	Pettelaarsschans	werden	gehouden.	
Bewoners	verwachten	veel	(geluid)overlast.	Riekje	Bosch	gaat	het	na.	
Sluiting	21.30	uur	

Actielijst	

Datum Onderwerp Afspraak
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Volglijst	

20111013 Aanpak	Paardskerkhofweg		
	uitvoering	2016/2017

Overleg	Bewoners/	
gemeente

20140214 Deiinitieve	locaties	hondenuitrenveld	 Ingrid	Jansen,	Jan	Buitink	
wijkplan	2015

20150703 Toegang	ondergrondse	afvalcontainers	door	
kamerbewoners

Afvalstoffendienst

20150703 Betere	informatie	bij	verstrekken	pasjes	voor	
ondergrondse	afvalcontainers

Afvalstoffendienst

20150703 Extra	containers	papier Afvalstoffendienst

20150703 Instellen	afvalcoaches Corporaties/	Divers

20150703 Parkeerregeling	per	deelprogramma/	
parkeerregulering

Gemeente	Hart	van	
Boschveld	2015

20150703 Evaluatie	gebruik	BBS Fatima	Zahra	Jallal/	
Marieke	Smeets

20151019 Nagaan	of	4	woonblokken	aan	Paardskerkhofweg	
ook	duurzaam	kunnen	als	aansluiting	op	BWWB

Gemeente	Hart	van	
Boschveld	2015

20151130 Overleg	diverse	partijen	over	overlast	in	
Boschveld

Riekje	Bosch;	doorlopend

20151130 Aanpak	‘handel’	gele	parkeerkaartjes Gemeente/	stadstoezicht

20160229 Invoeren	digitaal	parkeren Gemeente

20160229 Nagaan	geluidsoverlast	Brabanthallen Riekje	Bosch

Datum Onderwerp Afspraak

20070416 Politiecijfers	elk	Boschveldoverleg Bas	van	Boxtel	
	eens	per	kwartaal

20040713
Cliënten/bezoekers	die	gebruik	maken	van	de	
service	van	de	wijkwinkel	en	het	wijkplein;	
Jaarlijks	overzicht	

Divers/	gemeentelijk	
Meldpunt	Schoon,	Heel	en	
Veilig

20150601 Ondersteunen	bewonerscommissies Zayaz

20150601 Aanpak	Groene	hart/	zienswijzen Gemeente;	april	2016

20150601 Besteding	gelden	speelvoorzieningen	2016 Gemeente/	Groen	en	
Spelen

20150601 Bewoners	informeren	aanpak	complexen	voor	
eind	2015

BrabantWonen/	Zayaz

20150601 Opknappen	sokkel	beeld	rotonde	 Piere	Don;	voorjaar	2016

20151130 Melden	verdachte	situaties	bij	politie Alle	bewoners

20160229 Toezicht	openbare	ruimte Gemeente
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